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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 

                 GRAD RIJEKA 

 

MJESNI ODBOR  DRENOVA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  024-05/23-01/9 

URBROJ:  2170-1-03-00-23-16 

Rijeka,  29. rujna 2023. 

 

ZAPISNIK 

S 6. SJEDNICE VMO DRENOVA 

6. sjednica VMO Drenova održana je 29. rujna 2023. (petak) s početkom u 10:00 sati u prostorijama 

MO Drenova, Cvetkov trg 1.  

 

Sjednici su bili nazočni: 

- Valter Štefan, predsjednik VMO 

- Mateo Prpić, zamjenik predsjednika VMO 

- Helena Matanić, članica VMO 

- Marijan Jurlina, član VMO 

 

Sjednici nisu bili nazočni:  

- Zorka Ćoso, članica VMO  

 

 

Zapisnik s 5. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Valter Štefan i predložio slijedeći  

 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje prijedloga za rješavanje sigurnosti u prometu u ulicama Ivana Žorža, 

Orlanda Kučića i Kučićki put 

2. Preusmjeravanje sredstava po prioritetima za 2023. godinu – rampa kod OŠ Fran 

Franković 

3. Mišljenje Vijeća o korištenju prostora (dvorane na katu) na Cvetkov trg 1 bez 

naknade 

4. Razno - informacije i zamolbe građana 

 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD. 1 

Predsjednik Valter Štefan dao je članovima Vijeća na raspravu prijedlog za rješavanje sigurnosti u 

prometu u ulicama Ivana Žorža, Orlanda Kučića i Kučićki put, a koji je prema MO Drenova dostavila 

stručna služba, TD Rijeka plus d.o.o. Prijedlog stručne službe je sljedeći: 

 

Varijanta broj 5: 

„Promjena smjera ulicama Ivana Žorža u smjer jug-sjever↑, Orlanda Kučića zadržava postojeći 

smjer prometovanja (sjever-jug) 

Prema predmetnoj varijanti uski odvojak ulice Kučićki put postao bi jednosmjeran u smjeru 

prometovanja sjever – jug, a Ulica Kampanja jednosmjerna u smjeru prometovanja zapad – istok.  

Predlažemo da se prije provedbe bilo koje od razmatranih varijanti preregulacije najprije ograniči 

brzina prometovanja na 30 km/h u Ulici Ivana Žorža.“ 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova jednoglasno je usvojilo prijedlog stručne službe TD Rijeka 

plusa i izglasalo gore navedenu varijantu broj 5. 

 

 

 

 

 

AD. 2 

Predsjednik Vijeća Valter Štefan dao je  ostalim članovima Vijeća na raspravu odluku  

o preusmjeravanju sredstava po prioritetima za 2023. godinu. Naime, da bi se izveo zahvat pod 

planskom stavkom 8.43. Realizacija prometnog elaborata postave rampe ili pilomata na početku 

prilazne ceste koja vodi u Osnovnu školu Fran Franković, osigurana su sredstva u iznosu od 

5.972.00 eura s PDV-om. S obzirom na trenutno stanje cijena na tržištu da bi se isti izveli potrebno 

je osigurati 9.100,00 eura s PDV-om. Stoga Rijeka plus d.o.o. predlaže sljedeću prenamjenu 

sredstava: 

 

Stavke: 

8.10. Izrada prometnog elaborata označavanja pješačkog prijelaza u Ulici Ive Lole Ribara 

zapadno od novog kružnog raskrižja u blizini kućnog broja 17 (398,00 eura) 

 

8.11. Izrada prometnog elaborata privremene regulacije prometa za vrijeme izvođenja 

radova na označavanju pješačkog prijelaza u Ulici Ive Lole Ribara zapadno od novog 

kružnog raskrižja u blizini kućnog broja 17 (266,00 eura) 

 

8.12. Izvođenje radova na označavanju pješačkog prijelaza u Ulici Ive Lole Ribara zapadno 

od novog kružnog raskrižja u blizini kućnog broja 17 (664,00 eura) 

 

8.24. Prometni elaborat povećanja stupnja sigurnosti u Goranskoj ulici  

(398,00 eura) 

 

8.25. Prometni elaborat privremene regulacije prometa za vrijeme izvođenja radova na 

realizaciji povećanja stupnja sigurnosti u Goranskoj ulici (265,00 eura) 
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8.26. Realizacija prometnog elaborata povećanja stupnja sigurnosti u Goranskoj ulici 

(2.920,00 eura) 

 

 Mogu se preusmjeriti u korist stavke: 

 

8.43. Realizacija prometnog elaborata postave rampe na početku prilazne ceste koja vodi 

u Osnovnu školu Fran Franković, a kojoj je trenutna cijena 9.100,00 eura. 

 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova jednoglasno je donijelo odluku da će preusmjeriti sredstva 

iz gore navedenih stavki u korist postave rampe kod OŠ Fran Franković. Budući da postoji 

mogućnost za ponovnim rastom cijena Vijeće je odlučilo ovako postupiti, a ukoliko se desi 

da se ne utroše sva sredstva u postavu rampe, ista će biti utrošena u neku drugu stavku iz 

komunalnih prioriteta za 2023. godinu.  

 

 

 

 

 

AD 3.  

Vijeće MO Drenova zaprimilo ja zamolbu od strane UO za poslove Gradonačelnika, Gradskog 

vijeća i mjesne samouprave da dostavi svoje mišljenje vezano za davanje prostora na adresi 

Cvetkov trg 1 (dvorane na katu) na korištenje gospodinu Jozi Pavičiću radi obavljanja djelatnosti 

KUD-a Drenova. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova daje punu podršku u radu KUD-a Drenova te smatra 

da će aktivnosti društva pridonijeti uključivanju većeg broja mještana u razvoju društvenog 

života na Drenovi za što se zalaže i samo Vijeće MO Drenova. Vijeće također smatra da bi 

na području Drenove trebalo imati adekvatan prostor (dvoranu) za izvođenje sportskih i 

zabavnih sadržaja imajući u vidu da MO Drenova broji preko 7 000 stanovnika. 

 

 

 

AD 4.  

Vijeću MO Drenova obratili su se stanari iz ulice Žminjska navodeći kako već 30 godina imaju 

problema s odvodnjom te kako se nakon svake jake kiše stvara ogromna lokva koja poplavi 

parking. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova obratilo se s navedenim problemom stručnoj službi Rijeka 

plus d.o.o. i zatražilo prijedlog rješavanja problema s odvodnjom u Žminjskoj ulici.  
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Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 

Sjednica je završila u 12.00 sati. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 

             Matea Lončarić                                                                                   Valter Štefan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

  


